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         Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 

IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 
 
Datum: 16. září 2022 od 8,30 hodin 
Místo: zasedací místnosti provozní budovy na skládce  
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Šuma Vladimír, Bc. Skružná Andrea, Vacková Alena, Ing. Hajná 
Eva, Bc. Čechová Martina 
Nepřítomni: Salcmanová Jana, Ing. Ivo Elman, Ing. Padělek František, Bc. Sazeček Tomáš, Albrechtová Romana 
Hosté: Procházková Lenka, Ing. Bešta Václav, Krycner Václav 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno předsedou Sdružení na den 16. 9. 2022 od 8,30 hod. Program jednání dle 
zaslané pozvánky je následující:  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Hospodaření za období leden – červenec 2022  
3/ Rozpočtové opatření č. 2/2022 
4/ Schválení dodatku č. 2 ke smlouvě na DNO (+1 stanoviště Chotěšov) 
5/ Informace z pilotního projektu – vážení popelnic na svozovém vozidle 
6/ Různé, diskuze 
7/ Závěr 

 
Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl kontrolu 
usnášeníschopnosti a požádal přítomné o schválení programu. Bod 2) hospodaření bude rozšířen o informaci za 
období leden – srpen. S programem jednání byl vysloven souhlas členů rady „SONO“: 
Souhlas:   6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Následně byla provedena kontrola usnesení rady z 23.6.2022:  
- většina projednaných bodů byla vzata na vědomí, na bod 5 nastavení cenové politiky s.r.o. – doporučení 
navýšení ceny recyklátů, kompostu a autodopravy bylo realizováno od začátku září, na výpočtu stanovení cen 
odpadů se pracuje – úprava ceny od roku 2023.  
Přijato usnesení k bodu 1: 
Rada „SONO“ schvaluje doplněný program jednání a bere na vědomí informaci předsedy o kontrole usnesení. 
 
Po hlasování o programu jednání a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu programu. 
 
Ad 2/ Hospodaření za období leden – srpen 2022 
Ing. Petr Medáček předal slovo pí. Zubákové a požádal ji, aby informovala radu o hospodaření sdružení za období 
od ledna do srpna 2022. Pí. Zubáková uvedla, že hospodaření za toto období skončilo přebytkem příjmů ve výši 
1.886.487,02 Kč a ve výdajích nedošlo k významným změnám, s výjimkou výdajů za svoz DNO z členských obcí – 
doúčtován a kompletně doplacen jarní svoz.  
Do příjmů bylo v měsíci květnu zaúčtována částka 98 968,- Kč - náhrada z konkurzu UNION BANKY. Dle aktuálního 
stavu nabylo Rozvrhové usnesení ze dne 24.3.2022 právní moci dne 12.5.2022, tímto bychom mohli považovat 
konkurz za ukončený. Je velmi nepravděpodobné, že bychom obdrželi ještě nějaké peníze. Auditory je proto 
doporučeno odepsat pohledávku za bankou a zrušit opravnou položku (90%) s touto pohledávkou související. 
Tento krok doporučují nechat schválit radou sdružení a následně o tomto kroku informovat i členskou schůzi. 
Odpis pohledávky (1.640.730,06 Kč) a zrušení opravné položky (1.476.657,-) bude mít dosah do výsledovky – 
navýšení nákladů o rozdíl mezi uvedenými částkami, tj. o cca 164 tis.Kč. 
Souhlas:      6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 2: 

a) Členové rady berou na vědomí informaci o hospodaření Sdružení za období leden – srpen 2022. 
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b) Rada schvaluje odpis nedobytné pohledávky za Union bankou ve výši 1.640.730,06 Kč a současně 
schvaluje zrušení opravné položky k této pohledávce vytvořené ve výši 1.476.657,- Kč. 

Ad 3/ Rozpočtové opatření č. 2/2022 
Z diskuze členů rady při projednávání čerpání rozpočtu za leden až červenec, resp. srpen, vyplynula a finančním 
výborem byla rovněž doporučena následující změna schváleného rozpočtu: 
Navýšení výdajů v souvislosti s úpravou kabelového připojení administrativní budovy – navýšení položky 5139 – 
nákup materiálu o 10 tis. Kč (rozvaděč, beton). Úhrada jmenovaných výdajů je zajištěna přesunem z položky 5362 
– platby daní a poplatků v rámci odd.par.3725.  
Celkové výdaje se nezvýší, dochází pouze k přesunu prostředků v rámci odd. par. a jednotlivými položkami 
rozpočtu, schválený rozpočet zůstane i nadále vyrovnaný ve výši 5 310 tis. Kč po konsolidaci. 
Souhlas:      6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 3: 
Rada schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2022 v předloženém znění – výše rozpočtu se nemění, dochází 
k přesunu položek v rámci odd.par. Rozpočtové opatření č. 2/2022 tvoří přílohu zápisu. 
 
Ad 4/ Schválení dodatku č. 2 ke smlouvě na DNO  
Předsedající předložil k projednání dodatek smlouvy ke sběru a svozu nebezpečných odpadů vytříděných 
z komunálních odpadů členských obcí – do seznamu stanovišť bylo doplněno 1 stanoviště v nové členské obci –  
v Chotěšově, ostatní ujednání zůstávají beze změny. 
Předsedající dále uvedl, že v souvislosti s usnesením rady ze dne 20. května 2022 k bodu 7b, které si klade za cíl 
nalezení úspor ve výdajích za sběr a svoz nebezpečných odpadů bylo odesláno dotazníkové šetření s požadavkem 
na aktualizaci seznamu stanovišť na jednotlivé členské obce. 
Souhlas:      6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 4: 
Rada schvaluje dodatek č.2 smlouvy ke sběru a svozu nebezpečných odpadů vytříděných z komunálních odpadů 
členských obcí v předloženém znění. Současně pověřuje předsedu k podpisu dodatku č.2 této smlouvy.  

Ad 5/ Informace z pilotního projektu – vážení popelnic na svozovém vozidle 
Ing. Medáček se podělil o další dílčí zkušenosti z pilotního projektu vážení popelových nádob na svozovém vozidle. 
Dynamické vážení se provádí bez pozastavení vysýpacího zařízení a váha je zaznamenána během vyprazdňování 
nádoby. Jedná se o plně automatizovaný systém vážení komunálního odpadu a do procesu nesmí obsluha 
zasáhnout – vykázána by byla nula, samotný proces výsypu se oproti standartnímu výsypu prodlužuje. V průběhu 
období byly doplňovány seznamy popelových nádob (2 nádoba v č.p.), od svozce přichází údaje se 
zváženým vyprodukovaným množstvím odpadu se značným zpožděním. Díky vážení má město přehled o množství 
odpadu v jednotlivých nádobách či za č.p., současně také přehled o produkci komunálních odpadů od podnikatů 
zapojených do systému. Teprve v tomto měsíci se podařilo údaje o vážení vyexportovat do systému odpadového 
hospodářství užívaného na městě. 
Souhlas:      6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení: 
Členové rady berou na vědomí informace z pilotního projektu vážení popelových nádob na svozových autech. 
 
Ad 6/ Různé, diskuze 
Ing. Medáček informoval o potížích s naší hutnící technikou. Po nekončící sérii oprav kompaktoru (motor, chladič, 
řídící jednotka, klimatizace…..) a výměně předních kol, došlo k zásadní poruše buldozeru – koncový převod (pohon 
pásu) – nový ND stojí 22.000 EUR. S ohledem na plánovanou životnost skládky je třeba zajistit bezporuchový chod 
hutnící techniky. 16-letý kompaktor patrně „nepřežije“ konec skládkování nebo „přežije“, ale za cenu vysokých 
nákladů na udržení stroje v provozuschopném stavu. V souladu s minulým usnesením rady bude tato 
problematika řešena, pořizovací cena se však musí stát součástí kalkulovaných nákladů na likvidaci odpadů na 
skládce. Pořízení kompaktoru dle dostupných informací se pohybuje kolem 13 mil. Kč. V nákladech se tak objeví 
odpisy, které významným způsobem ovlivní kalkulovanou cenu likvidace odpadu. Předpokládaná výše odpisů 
připadající na 1 tunu může být až 50,-Kč. V návrhu je i navýšení o dalších 50,-Kč – skoková úprava ceny, roky 
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následující se nebude upravovat. Usnesení k ceně komunálních odpadů na příští rok z minulé rady bylo 
revokováno a je definováno v usnesení, bod a).  
Souhlas:      6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 

a) Členové rady doporučují upravit cenu za odstranění a zneškodnění komunálních odpadů od 1.1.2023 
 o cca 150,-Kč mimo zákonných poplatků. 
 
Souhlas:      6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 

b) Rada pověřuje pracovní skupinu (zástupce společníka, DR a jednatelé) přípravou, výběrem a pořízením 
nového kompaktoru – výhled životnosti 8 – 10 let, součástí ekonomická rozvaha s vlivem na ekonomiku včetně 
odpisů. 

 
Předsedající konstatoval, že žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu do 
programu jednání a zasedání ukončil. 

V Želechovicích dne 16. září 2022     
 
Zapsala V. Zubáková    
 
Předsedající: 
Ing. Petr Medáček      ____________________________ 
 


